

ESCP Business School, Campus Berlin is looking for a new colleague in its Marketing and Communications department with immediate effect:

(Senior) Marketing Manager Executive Education (f/m/d)

full-time | located in Berlin

Your key responsibilities:

- Develop, implement and monitor marketing activities in the area of executive education and open programmes
- Develop and coordinate the production of high-quality content (e.g. brochures)
- Identify target groups and market segments and addressing them (B2C and B2B)
- Coordinate external service providers
- Cooperate with the sales team to generate leads
- Measure and analyse marketing metrics for continuous optimisation of activities

Your profile

- Completed university studies in the field of economics, preferably business administration/marketing
- Proven professional experience in marketing
- Business fluent in German and English
- Excellent interpersonal and communication skills
- Intercultural sensitivity
- Independent, structured, and solution-oriented way of working

What you can look forward to with us

- An exciting and challenging task in a dynamic and international environment
- Plenty of scope to develop and try out your own ideas
- Numerous benefits such as flexible working hours, opportunities for mobile working, 30 days of vacation, team and company events, and an allowance for the “Deutschlandticket”
- The opportunity for individual personal and professional development as well as language courses and company health management

Are you interested?

We look forward to receiving your full application documents (cover letter, CV, and references). Please send these via our application button below (in **one** PDF document), stating your salary expectations and your earliest possible starting date, **by 25 March 2025**, to:

ESCP Business School, Campus Berlin,
Jessica Thater – Head of Marketing and Communications,
Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

[APPLY NOW](#)

<https://www.escp.eu/berlin>

About ESCP Business School: ESCP Business School is an international business school with campuses in 6 major European cities. Founded in 1819, ESCP is the first business school in the world. To this day, ESCP regularly occupies top positions in the rankings of the Financial Times. The academic focus of ESCP Berlin is on entrepreneurship, sustainability and digitalization.

www.escp.eu/vacancies-Berlin

Die **ESCP Business School, Campus Berlin** sucht für die Abteilung Marketing und Kommunikation ab sofort eine*n:

(Senior) Marketing Manager Executive Education (m/w/d) in Vollzeit | am Standort Berlin

Deine Kernaufgaben:

- Konzeption, Umsetzung und Monitoring von Marketingaktivitäten im Bereich Executive Education und Open Programmes
- Entwicklung und Koordinierung der Produktion von hochwertigen Inhalten (z. B. Broschüren)
- Identifizierung von Zielgruppen und Marktsegmenten sowie deren Ansprache (B2C und B2B)
- Koordination von externen Dienstleistern
- Zusammenarbeit mit dem Vertriebsteam zur Generierung von Leads
- Messung und Analyse von Marketingkennzahlen zur kontinuierlichen Optimierung der Aktivitäten

Dein Profil

- Abgeschlossenes Hochschulstudium im wirtschaftswissenschaftlichen Bereich, vorzugsweise **BWL/Marketing**
- Nachgewiesene Berufserfahrung im Bereich **Marketing**
- Verhandlungssichere **Deutsch- und Englischkenntnisse**
- **Ausgezeichnete zwischenmenschliche und kommunikative Fähigkeiten**
- **Interkulturelle Sensibilität**
- **Selbstständige, strukturierte und lösungsorientierte Arbeitsweise**

Darauf kannst Du dich bei uns freuen

- Eine spannende und herausfordernde Aufgabe in einem dynamischen und internationalen Umfeld
- Viel Spielraum, eigene Ideen zu entwickeln und auszuprobieren
- Zahlreiche Benefits wie flexible Arbeitszeiten, Möglichkeiten der mobilen Arbeit, 30 Tage Urlaub, Team- und Firmenevents und ein Zuschuss zum Deutschlandticket
- Die Möglichkeit zur individuellen persönlichen und fachlichen Weiterentwicklung sowie ein Angebot an Sprachkursen und betrieblichem Gesundheitsmanagement

Interessiert?

Wir freuen uns auf Deine vollständigen Bewerbungsunterlagen (Anschreiben, Lebenslauf und Zeugnisse). Bitte sende diese per E-Mail (in **einem** PDF-Dokument) unter Angabe Deiner Gehaltsvorstellung und Deines frühestmöglichen Eintrittstermins bis **25.03.2025**, an:

ESCP Business School, Campus Berlin,
Jessica Thater – Head of Marketing and Communications
Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

JETZT BEWERBEN

<https://www.escp.eu/berlin>

Über die ESCP Business School: Die ESCP Business School ist eine internationale Wirtschaftshochschule mit Standorten in 6 europäischen Metropolen. Gegründet in 1819 ist die ESCP die erste Business School weltweit. Bis heute belegt die ESCP regelmäßig Spitzenplatzierungen in den Rankings der Financial Times. Akademische Schwerpunkte der ESCP Berlin sind die Themen Entrepreneurship, Nachhaltigkeit und Digitalisierung.

www.escp.eu/vacancies-Berlin